

## Prayer Focus of the Month (January)

**Acts 16:5**  
And so were the churches established in the faith, and increased in number daily.

### 1) THEME FOR JSW 2026 –

After the Jerusalem Council (mentioned in Acts 15), Paul suggested to Barnabas that they visit the churches they had established on the first missionary journey. However, Paul disagreed with Barnabas over bringing John Mark, and they separated. This produced two missionary teams instead of one. Barnabas took Mark to Cyprus. Paul chose Silas and went through Syria and Cilicia, strengthening the churches.

### STRENGTHENED IN THE FAITH, GROWING IN CHRIST

- We are strengthened in the faith, by God, when we seek to be faithful disciples of Christ, increase in spiritual maturity and are increasingly committed to pleasing God.
- Growing in Christ is not just growth in the size of the church, but also the growth of members, in love, service and witness for Christ.

### 2) CHURCH MEMBERSHIP UPDATE

The objective of the church membership update is to set up a robust and updated database to better clarify who church members are. Members have the privileges of serving, and unique responsibilities. An updated database would allow the matching of church members to opportunities to serve. Do pray for Dn Paul Ling and his committee as they review, plan and implement the data collection and proper governance for the membership database.

## JESUS SAVES MISSION

# Strengthened in the Faith, Growing in Christ

**Acts 16:5**

S	M	T	W	T	F	S
				1	2	3
4	5	6	7	8	9	10
11	12	13	14	15	16	17
18	19	20	21	22	23	24
25	26	27	28	29	30	31

**4** New Year message by Eld Ng Yew Song

**JANUARY**  
2026 PRAYER CALENDAR

As ye have therefore received Christ Jesus the Lord, so walk ye in him: Rooted and built up in him, and stablished in the faith, as ye have been taught, abounding therein with thanksgiving.  
**Colossians 2:6-7**

# 一月份的祷告重点

人 数 天 天 坚 固 ， 于 是 众 教 会 信 心 越 发 坚 固 ， 天 天 加 增 。

使徒行传 16:5

## 1) 耶稣拯救所2026年的主题-

使徒行传15章记载，耶路撒冷会议之后，保罗建议与巴拿巴去探访他们在第一次宣教旅程中所建立的教会。然而，保罗与巴拿巴在是否带约翰·马可去的问题上产生了分歧，两人因此分道扬镳。结果，原本计划的宣教团队变成了两队。巴拿巴带着马可往居比路去。保罗则拣选了西拉，走遍叙利亚和基利家，坚固众教会。

## 信心得坚固，在主里增长

- 我们的信心得坚固，是因着上帝，藉着加深门徒的训练、灵命的成熟、和对神的忠诚。
- 在主里成长不仅是在数量上，且在爱心、侍奉、和为主做见证的增长。

## 2) 教会会员更新

教会会员更新的目的是建立一个健全且更新的数据库，以更清晰地确定教会会员的身份。会员享有服侍特权和独特的责任。更新后的数据库将允许教会会友与服侍机会进行匹配。请为林保罗执事及其委员会祈祷，愿主协助他们审查、规划并实施会员数据库的数据收集和妥善的治理。

# 耶稣拯救所

## 信心得坚固，在主里增长

使徒行传 16:5

日	一	二	三	四	五	六
				1	2	3
4	5	6	7	8	9	10
11	12	13	14	15	16	17
18	19	20	21	22	23	24
25	26	27	28	29	30	31

4 新年信息  
(黄友松长老)

一月  
2026 祷告月历

你们既然接受了主基督耶稣，就当遵他而行，在他里面生根建造，信心坚固，正如你们所领的教训，感谢的心也更增长了。

歌罗西书 2:6-7

## Prayer Focus of the Month (February)

**Acts 12:5**  
Peter therefore  
was kept in  
prison: but prayer  
was made  
without ceasing  
of the church  
unto God for him.

pray together for church matters, for the church leaders and to encourage one another (Hebrews 10:25). Do pray for the continuation of the monthly church prayer meeting and for more members to join in.

## 2) MEDICAL OUTREACH CUM EVANGELISM

Medical outreach is “the reaching out to family, friends, colleagues, contacts and fellow Christians using medical and health-related activities as the main medium”. When done well, it is an effective form of evangelism to unsaved souls and a source of encouragement for fellow Christians. However, much is dependent on the support and participation of church members. Healthcare professionals can plan and champion these activities while the entire church membership can be mobilized to reach out. Jesus Saves Mission is situated near housing estates and for many years now, we have not reached out to them. Inviting them to attend our medical and health-related activities is a golden opportunity to engage our neighbours and let them know about Jesus Christ. We must stay relevant to our community and be “salt and light” (Matthew 5:13-16). Do pray earnestly for the whole church to be involved in these outreach activities.

### 1) ON-SITE PRAYER MEETING

Prayer is the life-line of the local church. Jesus Saves Mission is a church born of, and sustained by, members’ prayers. The pandemic shifted most of the church activities online. Post-pandemic, some activities including church prayer meetings, did not resume as on-site activities. Many ended up in hybrid mode. However collective in-person prayers are important for both the church and church leaders (Acts 12:5,12; 1 Thessalonians 5:25), whether in good times or bad. The monthly on-site church prayer meetings are key for getting members to

## JESUS SAVES MISSION

# Strengthened in the Faith, Growing in Christ

**Acts 16:5**

S	M	T	W	T	F	S
1	2	3	4	5	6	7
8	9	10	11	12	13	14
15	16	17	18	19	20	21
22	23	24	25	26	27	28

**1** Dedication Service / Church Business Meeting  
**28** Ladies’ Fellowship  
CNY Visitation (M)

(M) Mandarin Service

# FEBRUARY 2026 PRAYER CALENDAR

Being confident of this very thing,  
that he which hath begun a good work  
in you will perform it  
until the day of Jesus Christ:

**Philippians 1:6**

## 二月份的祷告重点

他  
切  
切  
地  
祷  
告  
神  
。  
于  
是  
彼  
得  
被  
囚  
在  
监  
里  
。教  
会  
却  
为  
使  
徒  
行  
传  
12:5

### 1) 教会实体祷告会

祷告是地方教会的生命线。耶稣拯救所的建立和维持都离不开会友的祷告。疫情期间，教会的大部分活动都转移到线上网播；疫情过后，一些活动，包括教会的祷告会，并没有恢复实体活动。很多时候，这些活动会采取线上实体混合模式。然而，无论顺境还是逆境，实体祷告对教会和教会领袖都至关重要（使徒行传12:5, 12；帖撒罗尼迦前书 5:25）。每月一次教会的实体祷告会是会友们聚集在一起，为教会的共同事务与教会的领袖祷告，并彼此鼓励的关键（希伯来书 10:25）。请为每月一次的教会祷告会的持续举行祷告，并祈求更多会友加入祷告。

### 2) 医疗外展兼布道

医疗外展是指“以医疗和健康相关活动为主要媒介向家人、朋友、同事、有接触的人和基督徒们建立关系”。如果做得好，它不仅能有效地向未信者传福音，也能鼓励其他基督徒。然而，这也需要会友们的支持和参与。医疗专业人士可以策划并倡导这些活动，教会全体会友都也可以被动员起来参与。耶稣拯救所位于住宅区附近，多年来我们一直没有向那里的人们传福音。邀请他们参加我们的医疗和健康讲座活动，是一个与他们接触并让他们认识耶稣基督的绝佳机会。我们必须与社区保持紧密联系，成为“盐和光”（马太福音 5:13-16）。请恩切祷告，愿教会全体都参与这些外展活动。

## 耶稣拯救所

# 信心得坚固，在主里增长

使徒行传 16:5

日	一	二	三	四	五	六
1	2	3	4	5	6	7
8	9	10	11	12	13	14
15	16	17	18	19	20	21
22	23	24	25	26	27	28

1 奉献礼拜/  
教会事务会议  
28 姐妹团契  
(英文部)  
新春拜访

二月

2026 祷告月历

我深信那在你们心里动了善工的，  
必成全这工，  
直到耶稣基督的日子。

腓立比书 1:6

## Prayer Focus of the Month (March)

### 1) JSM DEAF MINISTRY

The JSM Deaf Ministry has come a long way since its beginning in the early 1980s. with a sizeable pioneering batch of deaf brethren. This work has been continuing by God's grace despite the many ups and downs, especially regarding the dwindling number of deaf brethren. Thank the Lord for the faithful remnants who have gone through "thick and thin" these 40 odd years.

Pray for greater understanding, strengthening growth and love for the Lord, His Word and the Church. Like the hearing brethren, they need lots of fellowship and encouragement from everyone in the JSM family.

### 2) THE YOUNG PEOPLE'S MINISTRY (YPM)

The YPM 2026 theme is **Growing in Christ**.

The two pillars of YPM are the Young People's Service (YPS) which is a service intended to better meet the needs of the youth (i.e., focus on the vertical relationship with God) and Young People's Fellowship (YPF) which aims to build bonds amongst the young people (i.e., build the horizontal relationship with believers).

The YPF is supported by a youth committee comprising sisters Jerrie and Han Seen, and brothers Titus and Mu Yan. YPF's objectives in 2026 are for the young people to:

- grow in Christ together through the work of the Holy Spirit, by praying and reading the Bible personally and collectively;
- build a supportive church community through the cultivation of friendships and mentorship centred on Christ; and
- empower the young people to take ownership of YPM and to serve in church.

In 2026, we are planning for (a) Saturday Bible Study of Psalms 120 to 134 conducted by Deacon Jonathan and (b) a youth camp in Singapore.

## JESUS SAVES MISSION

# Strengthened in the Faith, Growing in Christ

Acts 16:5

S	M	T	W	T	F	S
1	2	3	4	5	6	7
8	9	10	11	12	13	14
15	16	17	18	19	20	21
22	23	24	25	26	27	28
29	30	31				

**7** Medical Health Talk (Dementia)

**14** Regional Family Worship

# MARCH 2026 PRAYER CALENDAR

But grow in grace,  
and in the knowledge of our Lord  
and Saviour Jesus Christ.  
To him be glory  
both now and forever. Amen.

**2 Peter 3:18**

# 三月份的祷告重点

## 1) 耶稣拯救所聋哑事工

耶稣拯救所聋哑事工自1980年代成立以来，已走过了漫长的历程。当年的聋哑弟兄姐妹人数众多，成为事工的先驱。尽管历经坎坷，尤其是在聋哑会友人数的减少，这项事工依然在神的恩典下不断进展。感谢主那些忠心的会友，他们在这四十多年间始终与我们同甘共苦。请为他们祷告，求主赐予他们更深的理解、更强的成长，以及对主、对神的话语和教会更大的爱。如同听觉正常的弟兄姐妹一样，他们也需要来自耶稣拯救所这大家庭中每一位会友的团契和鼓励。

## 2) 青年事工

2026年青年事工 (Young People Ministry, YPM) 的主题是“在基督里成长”。青年事工的两大支柱是青年崇拜会 (YPS) 和青年团契 (YPF)。青年崇拜会旨在更好地满足青年人的需要 (即专注于与神建立垂直关系)，而青年团契则旨在建立青年人之间的联系 (即建立与信徒之间的横向关系)。青年团契由青年委员会由如蕙姐妹、涵信姐妹，璟恩弟兄及慕岩弟兄组成。

2026年青年团契的目标是：

a) 藉着圣灵的工作，在祷告和读经上，在基督里达到个人与集体共同的成长，b) 通过建立以基督为中心的友谊和导师制，建立一个彼此扶持的教会群体，c) 赋权于青年人，使他们能够承担青年事工的责任，并在教会中服事。

在 2026 年，我们计划举办：(a) 每周六的查经班，由陈思豪执事带领，察考诗篇 120 至 134；及 (b) 年中青年营。

# 耶稣拯救所

# 信心得坚固，在主里增长

使徒行传 16:5

日	一	二	三	四	五	六	
1	2	3	4	5	6	7	
8	9	10	11	12	13	14	
15	16	17	18	19	20	21	
22	23	24	25	26	27	28	
29	30	31					

7 健康讲座  
(失智症)

14 区域家庭礼拜  
(英文部)

三月  
2026 祷告月历

你们却要在我们主救主耶稣基督  
的恩典和知识上有长进。  
愿荣耀归给他，从今直到永远。  
阿们！

彼得后书 3:18